



**MILWAUKEE
PUBLIC SCHOOLS**

လေးစားအပ်ပါသော MPS မိသားစုများနှင့် ဝန်ထမ်းများသို့-

ကျွန်ုပ်တို့၏ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ စာသင်နှစ်ကို စတင်နေပြီဖြစ်ရာ MPS အနေဖြင့် လူတိုင်း အချိန်နှင့်တပြေးညီ အချက်အလက်များသိရှိနေစေရန် အထောက်အကူပြုသတင်းအချက်အလက်များကို ဆက်လက်ပေးသွားပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့တွင် ကာကွယ်ဆေးများ၊ ဖက်ဒရယ် ESSER ရန်ပုံငွေနှင့် MPS Spirit Week အကြောင်း အရေးကြီးသတင်းများ ရှိပါသည်။

ဝန်ထမ်းများ မဖြစ်မနေ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရေး ဥပဒေကို အတည်ပြုလိုက်သည်။ ကျောင်းသားများအား

ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရန် ဆွဲဆောင်နိုင်မည့် လက်ဆောင်ကို အတည်ပြုလိုက်သည်

မီဝေါကီကျောင်းဒါရိုက်တာဘုတ်အဖွဲ့သည် ၂၀၂၁ ခုနှစ်စက်တင်ဘာလ ၉ ရက်နေ့တွင် COVID-19 ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရေး ဥပဒေအကြောင်း ဆွေးနွေးရန် အထူးအစည်းအဝေးတစ်ခုကျင်းပခဲ့သည်။ ဘုတ်အဖွဲ့သည် ဝန်ထမ်းအားလုံး ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရမည့်လိုအပ်ချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် တညီတညွတ်တည်း မဲပေးခဲ့သည်။ ဘာသာရေးနှင့်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရ ညှိနှိုင်းပြင်ဆင်မှုများကို ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်သော်လည်း ကင်းလွတ်ခွင့်ရပုဂ္ဂိုလ်များသည် တစ်ပတ်လျှင်နှစ်ကြိမ် COVID-19 စစ်ဆေးမှုတွင် ပါဝင်ရန်လိုအပ်ပါမည်။ ဝန်ထမ်းများသည် ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၁ ရက် နောက်ဆုံးထားပြီးကာကွယ်ဆေးအပြည့်အဝထိုးနှံရန် လိုအပ်ပါမည်။

ကျောင်းသားများ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရေးအတွက် တိုက်တွန်းအားပေးရန် MPS သည် အသက် ၁၂ နှစ်နှင့်အထက် ကျောင်းသားများအတွက် ဒေါ်လာ ၁၀၀ လက်ဆောင်ပေးရန် တစ်ညီတစ်ညွတ်တည်း အတည်ပြုခဲ့ကြသည်။ ၂၀၂၁ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁ ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး ကာကွယ်ဆေးအပြည့်အဝ ထိုးနှံထားသည့် ကျောင်းသားများသည် လက်ဆောင်ရရှိရန်အတွက် သတ်မှတ်ချက်ကိုက်ညီမည်ဖြစ်သည်။

ဝန်ထမ်းများနှင့်မိသားစုများသည် လာမည့်ရက်များအတွင်း ညှိနှိုင်းပြင်ဆင်ချက် တောင်းခံပုံ၊ ကာကွယ်ဆေးထိုး အထောက်အထားတင်ပြပုံ၊ ကျောင်းသား၏ လက်ဆောင်အတွက် လျှောက်ထားပုံ၊ သတ်မှတ်ချက်မလိုက်နာမှု အခြေအနေများနှင့် အခြားအရာများအပါအဝင် လာမည့်ရက်များအတွင်း အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်သည်။

ရုပ်ရွာအသိုက်အဝန်းအတွင်း ကာကွယ်ဆေးရရှိနိုင်မှု

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးအတွက် သတ်မှတ်ချက်ကိုက်ညီသူတိုင်း အမြန်ဆုံးကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရန် ကျန်းမာရေး အရာရှိများက တိုက်တွန်းထားသည်။ ကာကွယ်ဆေးသည် ရောဂါကူးစက်နိုင်ခြေကို လျော့ကျစေပြီး ရောဂါပြန့်ပွားမှုကို နှေးကွေးစေသည်။

အသက် ၁၂ နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူတိုင်းအတွက် ကာကွယ်ဆေးများ အခမဲ့ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ရရှိနိုင်ပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးများရှာဖွေရန် [မီဝေါက်ကျန်းမာရေးဌာန COVID-19](#) ဝက်ဘ်စာမျက်နှာတွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။ သင်၏ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသူကိုဆက်သွယ်ပါ။ သို့မဟုတ် ဒေသတွင်းဆေးဆိုင်တစ်ခုကို စုံစမ်းပါ။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးကို လက်လှမ်းမီမှုအမြင့်ဆုံးရရှိရန်အတွက် ခရိုင်သည် ကျောင်းများ၌ အဆင်ပြေပြေ ထိုးနှံပေးနိုင်ရန် ပိုမိုပေါ့ပါးသော ဆေးခန်းများကိုရှာဖွေလျှက်ရှိပါသည်။ လာမည့် ရက်သတ္တပတ်များအတွင်း ကြေငြာချက်များကိုစောင့်ကြည့်ပါ။

ကျန်းမာရေးနှင့်ဘေးကင်းလုံခြုံမှုသည် အသိုက်အဝန်း၏ ကြိုးပမ်းမှုတစ်ခုဖြစ်သည်

အများဆိုင်နေရာများတွင် ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်းများဝတ်ဆင်ခြင်း၊ အချင်းချင်းခပ်ခွာခွာနေခြင်း၊ ချောင်းဆိုးနှာချေရာတွင် ဖုံးအုပ်ထားခြင်း၊ COVID-19 ရောဂါလက္ခဏာများကို သတိဖြင့်စောင့်ကြည့်ခြင်းတို့ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုက်အဝန်းကို ဘေးကင်းလုံခြုံအောင်ထားနိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ ရောဂါလက္ခဏာပြနေသူများ သို့မဟုတ် COVID-19 ထိတွေ့ခံရသူများသည် အိမ်၌ နေ၍ စစ်ဆေးမှုခံယူသင့်သည်။ [အရေးကြီးသော ကွာရန်တင်းဝင်ခြင်းနှင့် သီးခြားခွဲနေထိုင်ခြင်း လမ်းညွှန်ချက်များ](#) (ဘာသာစကားမျိုးစုံဖြင့်ရရှိနိုင်သည်) ကို ဝစ်ကွန်ဆင် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုဌာန (DHS) မှပြင်ဆင်ထားပါသည်။ DHS တွင်လည်း ဘာသာစကားမျိုးစုံဖြင့် ရရှိနိုင်သော [COVID-19 နှင့်ကျောင်း- မိဘများနှင့် အုပ်ထိန်းသူများအတွက်သတင်းအချက်အလက်များ](#) ရရှိနိုင်ပါသည်။ MPS အနေဖြင့် လူတိုင်းအတွက် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို မြှင့်တင်ရန် ဤလမ်းညွှန်ချက်များကို ရယူထားကြပါရန် အကြံပြုပါသည်။

ESSER ရန်ပုံငွေဦးစားပေးကဏ္ဍများ

မူလတန်းနှင့်အလယ်တန်းကျောင်း အရေးပေါ်ကယ်ဆယ်ရေး (ESSER) ရန်ပုံငွေဟု သိရှိထားကြသည့် ဖက်ဒရယ် ထောက်ပံ့ကြေးများအား အသုံးပြုရာတွင် ဦး စားပေးအချက်များကို သိရှိအောင် အထောက်အကူပြုမည့် စစ်တမ်းတစ်ခုတွင် ပါဝင်ရန် မိသားစုများနှင့် ဝန်ထမ်းများအားလုံးကို ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။ MPS သည် ခရိုင်တစ်ဝန်းလုံး၌ အဆင့်မြှင့်တင်မှုများပြုလုပ်ရန် ဒေါ်လာသန်းပေါင်းများစွာ လက်ခံရရှိထားပါသည်။ လိုအပ်ချက်နယ်ပယ်များကို ဖော်ထုတ်ရန် ရပ်ရွာလူထုစစ်တမ်းတစ်ခုကောက်ယူပြီး ဆွေးနွေးပွဲကဏ္ဍများစွာ ပြုလုပ်ပြီးနောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ အဆိုပြုထားသည့် အစီအစဉ်ကို ဖတ်ရှုရန်နှင့် ဖော်ထုတ်သိရှိထားသော စီမံကိန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဦးစားပေးရမည့် အရာများကို သိရှိအောင် ကူညီပေးနိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့မှ သင့်အားဖိတ်ခေါ်ပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍ ပိုမိုဖတ်ရှုပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ [ESSER ရန်ပုံငွေဝက်ဘ်ဆိုက်စာမျက်နှာရှိ](#) ကျွန်ုပ်တို့၏ [စစ်တမ်းတိုင်ရာ](#) ဖြေဆိုပါ။ စစ်တမ်းကို ၂၀၂၁ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်အထိ ဆက်လက်ဖွင့်ထားပါမည်။

MPS Spirit Week ကို ဂုဏ်ပြုကျင်းပပါ

MPS သည် Spirit Week ကို ၂၀၂၁ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိလက်ခံကျင်းပမည်ဖြစ်သောကြောင့် ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည်အထူးဝတ်စားဆင်ယင်မှုနေ့ရက်များတွင် ပါဝင်နိုင်ပြီး MPS ကျောင်း၏ ဂုဏ်ကျက်သရေကို ဂုဏ်ပြုနိုင်ပါသည်။

တနင်္လာနေ့- ကျောင်းဂုဏ်ကျက်သရေ/ကျောင်းအရောင်များနေ့

အင်္ဂါနေ့- ထူးဆန်းခြေအိတ်များနေ့

ဗုဒ္ဓဟူး - နာမည်ကျော်စာအုပ်များနေ့

ကြာသပတေး- ကောလိပ်နှင့်အလုပ်အကိုင်နေ့

သောကြာ- နံပါတ်တစ် အားပေးသူ/အကြိုက်ဆုံးအဖွဲ့နေ့

Spirit Week ကာလအတွင်း ဓာတ်ပုံရိုက်ပြီး #MPS Proud ကို သုံး၍ လူမှုမီဒီယာပေါ်တွင်တင်ပါ။

MPS သည် နာမည်အကြီးဆုံး ကျောင်းနေ့လယ်စာများထဲမှ တစ်ခုဖြစ်သော --Mock Chicken Leg ကို ပြန်လည်ရရှိနိုင်မည့်အကြောင်း ကြေညာရန်လည်း စိတ်လှုပ်ရှားနေပါသည်။ စက်တင်ဘာလ ၁၇ ရက် Spirit Week အတွင်း ဤအရသာရှိသော အစားအစာကို ဤစာသင်နှစ်တွင် ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် ကျွေးမွေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

လက်လွတ်မခံပါနှင့်! Spirit Week တွင်ပါဝင်ပါ။ Mock Chicken Leg ကို သုံးဆောင်ပြီး နေ့စဉ် ကျောင်းတက်ပါ။ စာသင်ခန်းထဲမှာ တွေ့ကြပါမည်!

Spirit Week အသားပေးအကြောင်းအရာ လက်ကမ်းစာစောင်ကို ဒေါင်းလုပ်ဆွဲပါ!

ကျောင်းခရိုင်တစ်ခုအနေနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ရည်မှန်းချက်သည် ကျောင်းသားများကို ကျောင်းနှင့် နေ့စဉ်လေ့လာသင်ယူမှုများတွင် အံဝင်ခွင်ကျဖြစ်အောင် ထားရှိရန်ဖြစ်ပါသည်။ COVID-19 အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ အကောင်းဆုံးကာကွယ်မှုမှာ အသိုက်အဝန်းတစ်ခုအဖြစ် စည်းစည်းလုံးလုံးဖြင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရန်၊ ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်းများ ဆက်လက်တပ်ဆင်ရန်နှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေး အလေ့အကျင့်များကို လိုက်နာရန်ဖြစ်သည်။ ပိုမိုလုံခြုံသော မီဝေါ့ကီမြို့ဖြစ်စေရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ကြိုးပမ်းမှုများတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ကြရန် အားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့မှ တိုက်တွန်းလိုပါသည်။

သင်၏ ပူးပေါင်းပါဝင်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့က သင့်အား ကြိုတင်ကျေးဇူးတင်ရှိပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် မိသားစုများ ဘေးကင်းလုံခြုံစေရန် ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်လက်ကြိုးပမ်းသွားမည်ဟု ကတိပြုပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်-